
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 23-01-14 
Kl. 11.30, Kåfalla kursgård  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Emma Olofsson (EO), Jonas Bertilsson 
(JB) och Erik Neander (EN).  
 
1. Inledning 
RD hälsade välkommen.  
 
2. Sekreterare 
RD valdes till sekreterare.  
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Jonas Lundqvist har meddelat styrelsen att han säger upp sig från sin tjänst från den 15 augusti. Han 
söker samtidigt tjänsten som ungdomsledare på 20% för att ha möjlighet att öka sitt engagemang i 
sjukhuskyrkan. Styrelsen uttryckte en besvikelse över att Jonas slutar som pastor men samtidigt en 
glädje över att han har sitt hjärta i vår församling och väljer att fokusera på våra barn och ungdomar, 
som ju är församlingens framtid. 
Styrelsen beslöt att föreslå årsmötet att anställa Jonas som ungdomsledare på 20% från den 15 
augusti.  
Styrelsen beslöt också att föreslå årsmötet att snarast påbörja rekrytering av en pastor på 50% 
genom att dels använda kontakter inom Equmeniakyrkan och ALT (Missionsskolan) och dels 
annonsera i Dagen och i Sändaren.  
 
6. Diakoni 
Gemenskapshelg: Björkenäsgården är bokad helgen 7-8/10 2023 för en församlingshelg. 
 
RD gavs i uppdrag att undersöka vad det skulle kosta att förlägga gemenskapshelger till Kåfalla 
kursgård kommande år.  
 
7. Årsmötet 
Årsredovisning: Församlingens räkenskaper för det gångna året genomgicks och kommenterades. 
Resultat blev ett överskott på 89 790 kr, till stor del beroende på att ingen ungdomsledare kunnat 
anställas, samt att ombyggnaden av parkeringen inte hunnit genomföras. Se vidare bilaga 1. 
 



Valberedning: ET meddelade att valberedningen söker några personer till fikagrupp 1 samt till 
krisgruppen. 
 
Dagordning: RD sammanställer dagordningen till årsmötet 
 
Årsberättelsen: JL skriver årsberättelsen 
 
Årsmöteshandlingar: RD sammanställer och publicerar årsmöteshandlingar på hemsidan inför  
årsmötet. 
 
Budget: Beslöts att föreslå en budget till årsmötet enligt bilaga 1. 
 
Vägmärken: Det föreslogs att föra ett samtal om uppdaterade vägmärken inför det nya året i 
årsmötet. 
 
8. Administration och fastighet 
 
Parkering: En skiss med ett förslag till utformning godkändes, se bilaga 2.  
Medel för detta finna avsatt i budgetförslaget. 
 
Hyror: Beslöts att höja hyrorna för de båda lägenheterna med 300 kr från den 1 februari. 
 
9. Nästa sammanträde 
Nästa möte blir tisdagen den 14 februari kl 19.30 
 
10. Avslutning: Mötet avslutades. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Justeras: Lisbeth Larsson 
 


